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Από το υπ’ αριθ. 21/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 617/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του  1ου θέματος «Έγκριση 
ή μη απευθείας αγοράς ακινήτου για τη στέγαση του 
Κέντρου Νεότητας-Πολιτισμού Ευθυμίου και Κορνηλίας 
Καραναστάση». 

 
       Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2008 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με το άρθρο 95 
του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
  Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί 
συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

 Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 
1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ε. Σοφιανίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Καλαϊτζίδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας Απών Πρόεδρος Τ.Σ. 
Νέων 

Κ. Καπανίδης 

Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης  
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ι. 

Ακριβόπουλος, Σ. Διαμαντής και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 617/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Διαμαντής. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 619/2008 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 620/2008 απόφασης προσήλθε η κα Μ. Τσιαμήτρου και 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 621/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 622/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 638/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 639/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Α. 
Δελαβερίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 640/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 642/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Α. Παπαστεργίου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 643/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 645/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Β. Γιαννουλάκης, 
Ι. Ακριβόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 650/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Κάκαρης, Β. 
Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 651/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Α. Παπαστεργίου, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 657/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μαυροκεφαλίδης και 
αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 658/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 660/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

23. Ε. Γουναράς 
24. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-11-2008 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, το οποίο έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 191/2008 απόφασή του, το Δημοτικό 
Συμβούλιο ενέκρινε κατ΄ αρχάς την απευθείας αγορά ακινήτου για τη δημιουργία 
«ΚΕΝΤΡΟΥ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΜΕΡΙΜΝΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΥ ΚΑΙ ΚΟΡΝΗΛΙΑΣ 
ΚΑΡΑΝΑΣΤΑΣΗ». 

Με την παρ. 1 του άρθρου 191 του Ν. 3463/06 ΦΕΚ Α΄114/2006 (Νέος 
Δ.Κ.Κ.) οι διατάξεις του άρθρου 186 εφαρμόζονται, αναλόγως, για την αγορά 
ιδιωτικών ακινήτων εκ μέρους Δήμων και Κοινοτήτων. 

Αν από το Δημοτικό Συμβούλιο κριθεί ότι μόνο ένα ακίνητο είναι κατάλληλο 
για την εκπλήρωση δημοτικού σκοπού το ακίνητο μπορεί να αγοραστεί απευθείας, με 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, που λαμβάνεται με πλειοψηφία των δύο τρίτων 
των μελών του. 

Με την αριθ. πρωτ. 4456/14-5-08 αίτησή του ο Αντώνιος Βασιλείου του 
Γεωργίου προσφέρει ένα οικόπεδο Εμβ.=519,00 μ2 δηλωμένο στο Εθνικό 
Κτηματολόγιο με ΚΑΕΚ 160081077028 και Εμβ.=518,96 μ2 εντός του Ο.Τ. 119 μαζί 
με παλαιό κτίσμα συνολικής δόμησης 234,00 μ2 επί της οδού Σοφού. 

Το παραπάνω ακίνητο εκτιμήθηκε από το Σώμα ορκωτών εκτιμητών με την 
αριθ. Φ.1326/9587/22-10-2008 Εκθεση εκτίμησης σε 188.000 € 

Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά και να ψηφίσει το ποσόν αγοράς σε βάρος της πίστωσης που είναι γραμμένη 
στον προϋπολογισμό του Δήμου με Κ.Α. 30/7112.001 (Αγορά ακινήτου από δωρεά 
Κορνηλίας Χήρας Ευθυμίου Καραναστάση). 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Στην εισήγηση του θέματος και συνεπώς και στην πρόσκληση 
αναφέρεται το εν λόγω Κέντρο ως «Κέντρο Κοινωνικής Μέριμνας» ενώ το σωστό 
είναι «Κέντρο Νεότητας-Πολιτισμού Ευθυμίου και Κορνηλίας Καραναστάση» και 
αναλόγως θα διορθωθεί. 

Δήμαρχος: Η αγορά του εν λόγω ακινήτου είναι σύμφωνα με την επιθυμία της 
δωρήτριας, της κας Κορνηλίας Καραναστάση και σύμφωνα με τη δική της επιθυμία, 
γιατί εκεί δίπλα βρίσκεται το πατρικό της σπίτι, είναι η γειτονιά που μεγάλωσε, είναι 
ο δρόμος που κατέβαινε στο ποτάμι και γενικώς έχει διάφορες συναισθηματικές 
αναμνήσεις. Θα ήθελε λοιπόν την αγορά του συγκεκριμένου ακινήτου. Έτσι λοιπόν 
έγιναν οι εκτιμήσεις και νομίζω ότι το σώμα θα πρέπει να λάβει μία απόφαση για την 
αγορά του για να είμαστε και σύμφωνοι με τη βούληση της δωρήτριας. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: 1)Είναι όντως βούληση της δωρήτριας να αγοραστεί το 

συγκεκριμένο ακίνητο κι έχει καταγραφεί στο συμβόλαιο της αγοράς ή είναι 
προφορικός λόγος; 2)Εάν δεν ισχύει αυτό, έγινε εκδήλωση ενδιαφέροντος, μέσω του 
τύπου, ώστε να βρεθούν κι άλλα κατάλληλα ακίνητα; 

Ορφανίδης: Και η δική μου ερώτηση αφορά το αν έγινε εκδήλωση 
ενδιαφέροντος. 

Δήμαρχος: Και βεβαίως δεν έγινε εκδήλωση ενδιαφέροντος γιατί αυτή ήταν η 
βούληση της δωρήτριας. Στο συμβόλαιο γράφεται για αγορά διατηρητέου εδώ όμως, 
και είναι κι εδώ και ο κ. Χατζηαθανασίου από τη διαχειριστική επιτροπή, εμείς 
είχαμε ήδη βολιδοσκοπήσει κάποια ακίνητα και μάλιστα υπάρχουν κάποια 
διατηρητέα στη Βέροια που μακάρι να είχε ο δήμος τη δυνατότητα να τα αγοράσει. 
Και αυτά που βρίσκονται στη Μπαρμπούτα όπου θα έπρεπε κάποια στιγμή να 
αποκατασταθεί όλη εκείνη η περιοχή της Εβραϊκής συνοικίας και γι’ αυτό ερευνούμε 
τη σύναψη επενδυτικού δανείου κι αν έρθει εκείνη κι έχουμε τις πληροφορίες και τα 
στοιχεία βεβαίως θα το συζητήσουμε κι εδώ. Υπήρχαν επίσης κι άλλα σπίτια για τα 



οποία είχαμε κουβεντιάσει, όπως ήταν το βενετσιάνικο κι ένα σωρό άλλα διατηρητέα, 
που είναι μεγάλης αξίας και τα οποία θα μπορούσαν να αγοραστούν και να 
αξιοποιηθούν. Εκεί όμως είναι η γειτονιά της κι αυτό το σπίτι μας υπεδείχθη. 
Προσωπικά δεν πιστεύω ότι ήταν το καλύτερο που θα μπορούσαμε να διαλέξουμε, 
γιατί είναι χωμένο κάπως μέσα στο στενό, δίπλα στο «Άβατον» στην οδό Σοφού. 
Υπήρχαν δηλαδή διατηρητέα που μπορούσαμε να βρούμε και στη Μπαρμπούτα και 
στο κέντρο, στην αγορά κ.λ.π., αλλά αυτή ήταν η επιθυμία και σ΄ αυτήν υπακούσαμε. 
Προφορική βέβαια και όχι γραπτή, στις συζητήσεις που έγιναν. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Είμαστε υποχρεωμένοι να μην ψηφίσουμε το θέμα διότι 

πρέπει πρώτα να τροποποιηθεί η βούληση της δωρήτριας. Ο όρος που θέτει για την 
αγορά του συγκεκριμένου ακινήτου πρέπει να μπει στο συμβόλαιο της δωρεάς. Θα 
ψηφίσουμε λευκό. 

Χατζηαθανασίου: Για να μην υπάρχει κανένα πρόβλημα και καμία αμφιβολία, 
ας προσκομιστεί και η έγγραφη δήλωση-συγκατάθεση της δωρήτριας. Προτείνω 
λοιπόν να αναβληθεί το θέμα μέχρι να έχουμε το έγγραφο αυτό. 

Δήμαρχος: Ξέρετε πολύ καλά ότι υπάρχει ένας όρος των δύο ετών, τον οποίο 
όρο έβαλα εγώ για να πιεστούμε και να μη χαλαρώσουμε ούτε στιγμή. Αλλά ο 
κώδικας σ΄ αυτές τις περιπτώσεις δεν μ’ ενδιαφέρει καθόλου τι λέει. Όταν υπάρχει 
δωρητής μ΄ ενδιαφέρει τι λέει ο δωρητής. Ας γίνουμε πρώτα όλοι δωρητές, ας 
περάσουμε σε τέτοιες προσωπικές αποφάσεις, εφόσον έχουμε να δωρίσουμε, είναι 
μεγάλες αποφάσεις, σπουδαίες, ας περάσουμε λοιπόν εκεί και μετά ας δούμε και τον 
κώδικα. Διαφωνώ απολύτως κε Πρόεδρε, και βεβαίως να έρθει γραπτή, αλλά εδώ 
θέλω να πω ότι κάποιοι, με μιζέρια προσπαθούν να καθυστερήσουν το έργο που η 
δωρήτρια έδωσε τα χρήματά της, είναι μεγάλης ηλικίας και θα ήθελε να το δει. Γι’ 
αυτό ακριβώς μπήκε και ο χρόνος των δύο ετών. Ας μπουν λοιπόν μπροστά στις 
ευθύνες τους. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Δεν είχα πρόθεση κε Πρόεδρε να δευτερομιλήσω αλλά η κα 

Δήμαρχος με τον τρόπο της μας αναγκάζει πολλές φορές και να δευτερομιλούμε και 
να λέμε κι άλλα πράγματα που δεν χρειάζεται να λέμε. Την ερχόμενη Δευτέρα θα 
έχουμε δημοτικό συμβούλιο, συνεπώς που είναι το πρόβλημα; Δεν μπορείτε εσείς κα 
Δήμαρχε, ως προϊσταμένη των υπηρεσιών του Δήμου κι ως πρώτος πολίτης αυτής της 
πόλης, να λέτε ότι γράφετε τον δημοτικό κώδικα στα παλαιότερα των υποδημάτων 
σας. Δεν μπορείτε να το λέτε. Αλίμονο αν αύριο οι υπάλληλοι διαβάσουν τα πρακτικά 
και δουν ότι η προϊσταμένη τους λέει ότι γράφει τον κώδικα στα παλιά της τα 
παπούτσια. 

Πρόεδρος: Για δωρητές μόνο είπε κε Σκουμπόπουλε. 
Σκουμπόπουλος: Ο κώδικας είναι συγκεκριμένος. Πέρα όμως από το τυπικό, 

το θέμα είναι ουσιαστικό. Θα πω τώρα πράγματα που θα σας εκνευρίσουν αλλά θα τα 
πω. Μπορεί να δωρίζει ο καθένας ό,τι θέλει επ’ ωφελεία του Δήμου και να βάζει 
δυσβάστακτους όρους αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι ο δήμος μπορεί να το αποδεχτεί 
κιόλας. Σε παλαιότερες δημοτικές αρχές έγινε αυτό και δεν έγινε αποδοχή της 
δωρεάς. Δεν μπορεί π.χ. ο άλλος να σου δώσει ένα εκατ. και να πρέπει να κάνεις τη 
γέφυρα του Αλιάκμονα. Εμείς να δεχθούμε τη βούληση της δωρήτριας ότι θέλει να 
αγοράσουμε το συγκεκριμένο σπίτι, αλλιώς θα μας κατηγορήσουν. Ποια 
καθυστέρηση θέλω να σας κάνω, επειδή θέλω να σας προστατεύσω; Δεν προστατεύω 
εσάς αλλά τους συναδέλφους μου αφού εσείς ξέρω πλέον ότι δεν σέβεστε τίποτα, 
ούτε δημοκρατικές διαδικασίες, ούτε τον δημοτικό κώδικα. Εύχομαι όλη την 
τετραετία να πάτε έτσι και στο τέλος θα τον βρείτε τον μπάρμπα σας. 

Δήμαρχος: Είπα ότι ουσιαστικό για μένα είναι ο δωρητής να βλέπει τη δωρεά 
του να αξιοποιείται. Και όλοι μαζί εδώ, εφόσον ούτε δυσβάστακτους όρους έχει βάλει 
η κακομοίρα η Κορνηλία ούτε τίποτα παράλογο ζητάει αλλά το μόνο με τα χρήματα 
που έδωσε να αγοραστεί και να φτιαχτεί ένα διατηρητέο για τους σκοπούς που είπε, 



είναι προφανώς πως εδώ ό,τι γίνεται, γίνεται για να καθυστερήσουμε την αξιοποίηση 
της δωρεάς και για να χάσουμε τους χρόνους. Ο καθένας αναλαμβάνει τις ευθύνες 
του. 

Χατζηαθανασίου: Δεν έχω να προσθέσω τίποτα σ΄ αυτά που ειπώθηκαν αλλά 
εκείνο που θέλω να πω είναι πως πραγματικά αποδεχόμαστε την δωρεά γιατί ήταν 
ένας ιερός σκοπός και καλό είναι να είμαστε λίγο σύντομοι στις διαδικασίες και να 
μη χρονοτριβούμε στην υλοποίηση. Δεν θα διαφωνήσω ότι το να καθυστερήσουμε 
μία εβδομάδα και να φέρουμε την γραπτή συγκατάθεση της δωρήτριας δε νομίζω να 
μας οδηγήσει σε κάποια σημαντική καθυστέρηση. Γι’ αυτό προτείνω και πάλι την 
αναβολή. 

Σκουμπόπουλος: Η Δήμαρχος πάλι δεν μπορεί να κατανοήσει και αυτό που 
είπα εγώ και αυτό που είπε ο κ. Χατζηαθανασίου. 

Πρόεδρος: Ας μην επανερχόμαστε. 
Σκουμπόπουλος: Εδώ κινδυνεύουμε να πάμε για παράβαση καθήκοντος αν 

κάποιος προσβάλει αυτή την πράξη. Η κα Δήμαρχος δεν ψηφίζει. Θέλω να 
προστατεύσω τους συναδέλφους μου. 

Τσιάρας: Διαδικαστικά. Το εισηγητικό λέει ότι το Δ.Σ. κρίνει αν είναι το ένα 
και μοναδικό ακίνητο κατάλληλο. Αν πούμε ότι υπάρχει η διάθεση της κας 
Καραναστάση και κρίνουμε ότι είναι το μοναδικό κατάλληλο τότε μπορούμε να 
πάρουμε την απόφαση. 

Δήμαρχος: Αυτά κε Πρόεδρε είναι σαφή και σαφής είναι και η διάθεση. Ας 
προχωρήσουμε στην αναβολή για να μην έχουμε κανένα πρόβλημα. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Τ. Χατζηαθανασίου για 
αναβολή λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Σύμβουλοι: Ναι.  
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Κάκαρης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-11-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 191/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε καταρχήν η απευθείας 
αγορά ακινήτου για τη δημιουργία Κέντρου Νεότητας-Πολιτισμού Ευθυμίου και 
Κορνηλίας Καραναστάση. 
3.- Την αριθ. 88/2008 απόφαση της Δ.Ε. με την οποία εγκρίθηκε η αποδοχή δωρεάς 
προς τον Δήμο ποσού € 435.000,00 από την Κορνηλία χήρα Ευθυμίου Καραναστάση 
υπό  τον όρο να διατεθεί για την αγορά ακινήτου που θα χρησιμοποιηθεί ως χώρος 
πολιτιστικών εκδηλώσεων (πολιτιστικό κέντρο) και έδρα του Δημοτικού Συμβουλίου 
Νεολαίας του Δήμου Βέροιας  και ως κέντρο υποδοχής και φιλοξενίας επισήμων 
επισκεπτών και καλλιτεχνών της πόλης μας το οποίο θα ονομάζεται «Κέντρο 
Νεότητας – Πολιτισμού Ευθυμίου και Κορνηλίας Καραναστάση». 
4.- Την αριθ. 190/18-3-2008 σχετική συμβολαιογραφική πράξη δωρεάς εν ζωή της 
Συμβ/φου Βέροιας Βασιλική Παζάρα. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων Τ. 
Χατζηαθανασίου και Χ. Σκουμπόπουλου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του  1ου θέματος «Έγκριση ή μη απευθείας 
αγοράς ακινήτου για τη στέγαση του Κέντρου Νεότητας-Πολιτισμού Ευθυμίου και 
Κορνηλίας Καραναστάση» προκειμένου να κατατεθεί στον Δήμο έγγραφη δήλωση 
της δωρήτριας Κορνηλίας Καραναστάση ότι επιθυμεί την αγορά από τον Δήμο 
Βέροιας του αριθ. ΚΑΕΚ 160081077028 οικοπέδου ιδιοκτησίας Αντωνίου 
Βασιλείου, εμβαδού 518,96τ.μ. μετά του επ’ αυτού υφιστάμενου παλαιού κτίσματος 



συνολικού εμβαδού 234,00τ.μ., που βρίσκεται στο Ο.Τ. 119 στην οδό Σοφού, με 
σκοπό τη δημιουργία του παραπάνω Κέντρου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  617 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η.  Σοφιανίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-11-2008 

            Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
                      
                                              ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
 
 


